
iki kurum bir oldu,
sporda buluştu

Osmaniye Belediyesi ve
Gençlik ve Spor İl Müdür-

lüğü işbirliğinde düzenlenen
“Tatil sporla daha güzel” kursları
başladı. � Sayfa 5’te...

Zafer Partisi Osmaniye
Merkez İlçe Başkanı Meh-

met İba, Genel Başkanları Prof.
Dr. Ümit Özdağ’ın tutuklanma-
sına ilişkin açıklamalarda bu-
lundu. � Sayfa 5’te

Osmaniye'de yurda yasa
dışı yollarla giren 39 düzen-

siz göçmen yakalandı, insan ka-
çakçılığı iddiasıyla 2 şüpheli
tutuklandı.İl Göç İdaresiMüdür-
lüğündeki işlemlerinin ardından
sınır dışı edildi. � Sayfa 2’de...

Vali Yılmaz, şehit aileleri ve gazi
Ziyaretinde bulundu
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Osmaniye Valisi Dr. Erdinç Yılmaz, şehit ailelerini ve gazileri ziyaret ede-
rek onlara moral verdi. Ziyaretlerde dualar edildi, Kur’an-ı Kerim okundu

ve şehitlerimizin aziz hatıraları yad edildi.Osmaniye Valisi Dr. Erdinç Yılmaz,
şehit aileleri ve gazilere yönelik ziyaretleri kapsamında son olarak Şehit Jan-
darma Uzman Çavuş Süleyman Topal ve Şehit Piyade Sözleşmeli Er Atakan Ça-
kır’ın aileleri ile Gazi Piyade Sözleşmeli Er Mehmet Everek’i evlerinde ziyaret
e�i.Vali Dr. Erdinç Yılmaz, 21 Ağustos 2012’de Şırnak’ın Gülyazı İlçesi Alancık
bölgesinde meydana gelen araç kazasında şehit olan Jandarma Uzman Çavuş
Süleyman Topal’ın ailesini evlerinde ziyaret e�i. Ziyaret sırasında Kur’an-ı Kerim
okunarak şehitlerimiz için dua edildi.Şehidin ailesiyle yakından ilgilenen Vali
Yılmaz, onlara Kur’an-ı Kerim ve Türk bayrağı takdim e�i. � Sayfa 3’te...

Tırdan 39 düzensiz
göçmen çıktı

Türkiye Atıcılık ve Avcı-
lık Federasyonu Başkanı

Murat Kocakaya, Osmaniye’de
önemli temaslarda bulundu.
Osmaniye Gençlik ve Spor İl
Müdürü Yusuf Çebi’yi maka-
mında ziyaret eden Başkan
Kocakaya, ardından Nohut-
tepe Atış Poligonu’nda incele-
melerde bulundu. Poligonun
mevcut durumu değerlendiri-
lirken, geliştirilmesine yönelik

yapılabilecek projeler üzerinde
görüş alışverişi yapıldı.
Osmaniye Atıcılık ve Avcılık İl
Temsilcisi Faruk Dolar, ziya-
rette ildeki lisanslı sporcular
ve derece elde eden başarılı
atıcılar hakkında detaylı bilgi
verdi.
Başkan Kocakaya, sporcuların
performanslarını artırmak için
altyapının güçlendirilmesinin
önemini vurguladı.

Atıcılık Federasyonu Başkanı Kocakaya, Osmaniye’de

iba’dan ümit özdağ’ın
tutuklanmasına tepki

Apartman dairesinde
korkutan yangın

Osmaniye’nin Düziçi ilçe-
sinde bir apartmandairesinde

çıkan yangında hasar oluştu.Klima
motorunun arıza yapması sonucu
çıktığı öngörülen yangınla ilgili gü-
venlik güçleri çalışma başla�ı.

� Sayfa 3’te...

Osmaniye Valisi Erdinç Yılmaz, Anadolu Ajansı tarafından düzenle-
nen "Yılın Kareleri" oylamasına katılarak 2024’e damga vuran fotoğ-
raflar arasından beğendiklerini seçti. Vali Yılmaz, beş kategoride yer
alan eserleri dikkatle inceleyerek oy kullanırken, çalışmayı takdirle
karşıladığını ifade e�iOsmaniye Valisi Erdinç Yılmaz,AnadoluAjan-
sının (AA) gözünden 2024'e damga vuran olaylara ait ve yaşama dair
fotoğrafların yer aldığı "YılınKareleri" oylamasına katıldı.Vali Yılmaz,
AA muhabirleri ile foto muhabirlerinin yurt içi ve dışında 2024 yılı
boyunca çektiği, "Roketsan, Lifebox ve Sony" katkılarıyla hazırlanan
"Yılın Kareleri" oylamasında yer alan "Haber", "Doğal Yaşam ve
Çevre", "Spor", "Günlük Hayat" ile bu yıla özel eklenen "Özgür Su-
riye" kategorilerindeki fotoğrafları inceledi."Haber" kategorisindeVali
Yılmaz, Barış Seçkin'in "Dış işleri" adlı fotoğrafına oy verdi."Spor" ka-
tegorisinde Oğuz Yeter'in "Gol sevinci" adlı karesini seçen Vali Yıl-
maz, "Günlük Hayat" kategorisinde Ahmet Okatalı'nın "Görkemli
gece", "Doğal YaşamveÇevre" kategorisindeAli İhsanÖztürk'ün "Av
peşinde", "Özgür Suriye" özel kategorisinde de Emin Sansar'ın "Kut-
lamalar" adlı fotoğraflarına oy kullandı.Vali Yılmaz, 5 kategoride de
çok güzel çalışmalar olduğunu ve seçerken zorlandığını belirterek,
"Biz de bu kadar güzel eser içinde en beğendiğimizi seçtik. Seçtikleri-
mizin de birinci olmasını diliyorum. Bu oylamanın hayırlı olmasını
diliyorum. Gerçekten beğendiğim bir çalışma olmuş." diye konuştu.

Kaynak: AA

Vali Yılmaz, 2024’ün En Güzel Fotoğraflarını Seçti

� Sayfa 5’te
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Adana'da kesinleşmiş
hapis cezası bulunan 10 firari
torbacı narkotik polisleri ta-
rafından yapılan operasyonla
yakalandı.

Adana Emniyet Müdür-
lüğü Narkotik Suçlarla Mü-
cadele Şube Müdürlüğü
ekipleri, kesinleşmiş hapis
cezası bulunan firari uyuştu-

rucu satıcılarını yakalamak
için düğmeye bastı. Narkotik
polisleri 2 ile 15 yıl kesinleş-
miş hapis cezası bulunan 10
şüpheliyi yaptığı operas-
yonla yakaladı.

Emniyete götürülen 10 fi-
rari buradan cezaevine teslim
edildi.

Kaynak: İHA

Firari 10 torbacı yakalandı

Sili�e yoğurdu
Avrupa Birliği'nden
(AB) coğrafi işaret
tescili aldı. Bununla
birlikteAB'den coğ-
rafi işaret tescili
alan 30'uncu ürün
Sili�e yoğurdu
oldu.

Sili�e Ticaret ve
Sanayi Odası Baş-
kanı Nure�in Kay-
nar, Sili�e
yoğurdunun Av-
rupa Birliği'nden
(AB) coğrafi işaret
tescili aldığını be-
lir�i. AB'den coğrafi
işaret tescili alan
30'uncu ürünün Si-
li�e yoğurdu oldu-
ğunu belirten
Kaynar, "Sili�e ilçe-
miz ile özdeşlemiş
ve türkülere konu
olan, 07.02.2022 ta-
rihinde ülkemizde
coğrafi işaretli ürün

statüsünde tescil
edilerek koruma al-
tına alınan 'Sili�e
Yoğurdu' L-
2025/112 sayılı AB
Komisyonu resmi
gazetesinde tescil
edildi" dedi.

Başkan Nure�in
Kaynar, yaptığı
açıklamada şunları
kayde�i:

"Tarihi geçmişi
mila�an önce 460-
370 yılları arasına
dayanan ve bu
günkü yoğurt keli-
mesi karşılığını
1069-1070 yılları
arasında alan ve
16'ncı yüzyıla gelin-
diğinde hekimlerin
mide tedavisinde
kullandığı ve 'ebedi
hayatın sütü' olarak
isimlendirilen yo-
ğurt zamanla her
yörede kendine

özgü değerleri ve
ayırt edici nitelikleri
ile farklı lezzetlere
kavuşmuştur. Bu
farklı lezzetlerden
birisi de türkülere
konu olan Sili�e
Yoğurdumuzdur.
Ülkemizde tescili
ile korunması sağla-
nan coğrafi işaretli
ürünümüzün Av-
rupa Birliği Komis-
yonunda da
korunmasının sağ-
lanması için titizlik
ile yürü�üğümüz
çalışmaların netice-
sinde 11 Ocak 2023
tarihinde tescil ta-
lepli PGI-TR-02895
başvuru numarası
ile Avrupa Birliği
Komisyonu Tarım
Kırsal Kalkınma
Genel Müdürlü-
ğüne başvurusunu
sağladığımız Sili�e

yoğurdu bugün iti-
bariyle L-2025/112
sayılı AB Komis-
yonu Resmi gazete-
sinde tescil edildi.
AB Komisyonunda
coğrafi işaretlerin
başvurudan tesci-
line kadar olan sü-
reçte AB
Komisyonu tüzü-
ğüne hakim olma-
nız gerekmektedir.

Dolayısıyla tescile
kadar olan bu
önemli süreç ol-
dukça zahmetli ve
bir o kadarda emek
istemektedir. Sili�e
yoğurdunun gerek
ülkemizdeki korun-
masının sağlanma-
sında gerekse
Avrupa Birliği Ko-
misyonu'ndaki tüm
süreçleri özveri ile

yürüten sınai mül-
kiyet hukuku kap-
s a m ı n d a
uluslararası mev-
zuata hakim olan
coğrafi işaret danış-
manımız Huriye
Özener'e, emeği
geçen tüm üreticile-
rimize ve çalışma
arkadaşlarımıza te-
şekkür ediyoruz."

Kaynak: İHA

Osman i ye ' d e
yurda yasa dışı yol-
larla giren 39 düzen-
siz göçmen
yakalandı, insan ka-
çakçılığı iddiasıyla 2
şüpheli tutuklandı.

İl Emniyet Mü-
dürlüğü ekipleri,
şüphelendikleri tırı
uygulama nokta-
sında durdurdu.

Tırın dorsesinde
39Afganistan ve Pa-
kistan uyruklunun
yurda yasa dışı yol-
larla girdiğini belir-
leyen ekipler,
sürücüler E.A. ve
Y.A. insan kaçakçı-
lığı yaptıkları iddia-
sıyla gözaltına aldı.

Emniye�eki iş-
lemlerinin ardından

adliyeye sevk edilen
2 şüpheli, çıkarıldık-
ları nöbetçi hakim-
likçe tutuklandı.

Düzensiz göç-
menler ise İl Göç
İdaresi Müdürlü-
ğündeki işlemleri-
nin ardından sınır
dışı edildi.

Kaynak: İl Em-
niyet Müdürlüğü

Osman i ye ’d e
Bağımlılıkla Müca-
dele İl Koordinas-
yon Kurulu
Toplantısı Vali Dr.
Erdinç Yılmaz baş-
kanlığında yapıldı.

Valilik Ahmet
Cevdet Paşa Top-
lantı Salonunda
düzenlenen toplan-

tıya, Cumhuriyet
Başsavcısı Uygur
Kaan Arısoy, Vali
Yardımcısı Aziz
Onur Aydın, Bele-
diye Başkan Yar-
dımcısı Sait
Başkurt, İl Jan-
darma Komutan
Vekili Jandarma
Albay Murat Bay-

taş, İl Emniyet Mü-
dürü Mehmet Sarı-
buva, ilgili kamu
kurum ve kuruluş-
ları il müdürleri ve
ilgili kurumların
temsilcileri katıldı.

Toplantıda Os-
maniye Korkut Ata
Üniversitesi Öğre-
tim Üyesi Ejdane

Coşkun, Gençlik ve
Spor Müdürlüğü
adına Psikolog Me-
lisa Ereğlioğlu ku-
r u m l a r ı n ı n
çalışmalarını anla-
tan sunumlarını
yaptılar.

Toplantı so-
nunda konuşan
Vali Dr. Erdinç Yıl-

maz, sunum yapan
kurumlara yaptık-
ları çalışmalardan
dolayı teşekkür
ederek, “Bu müca-
dele hepimizi ilgi-
l e n d i r i y o r .
Hepimiz bu müca-
deleye katılırsak
başarılı oluruz. İyi
bir mücadele ver-

diğimizi düşünü-
yorum“ dedi.

Kurumlar arası
işbirliğinin öne-
mini vurgulayan
Vali Yılmaz, ba-
ğımlılıkla mücade-
lenin kararlılıkla
devam edeceğini
söyledi.

Kaynak: Valilik

Doğa Koruma ve Milli
Parklar 6. Bölge Müdürlüğü
öncülüğünde Göller Yöre-
si'ndeki 16 sulak alanda kış
ortası su kuşu sayımı gerçek-
leştiriliyor.

Türkiye'nin de içinde bu-
lunduğu "Batı Palearktik" ola-
rak adlandırılan bölgede her
yıl 15 Ocak-15 Şubat döne-
minde su kuşu sayımı ve kuş
türü belirleme çalışmaları yü-
rütülüyor. Türkiye'deki su
kuşlarının neredeyse üçte bi-
rinin yaşadığı Antalya, Bur-
dur ve Isparta'yı da içine alan
Göller Yöresi'nde sayımlar 16
sulak alanda yapılıyor.

Doğa Koruma ve Milli
Parklar 6. Bölge Müdürlüğü
Yaban Hayatı Şube Müdürü
Tamer Yılmaz, Burdur'daki
sayımları gözlemleyen gaze-
tecilere, "2025 yılı Kış Ortası
Su Kuşu Sayımı" çalışmasına
18 Ocak'ta başladıklarını söy-
ledi.

Isparta'daki Eğirdir ve Ko-
vada, Burdur'daki Yapraklı
Barajı, Yazır, Yarışlı ve Gölhi-
sar göllerinde sayımları ta-
mamladıklarını bildiren
Yılmaz, çalışmaya Burdur ve
Salda göllerinde devam e�ik-
lerini kayde�i.

Yılmaz, sayımların Milli
Parkların teknik personeli,
üniversiteler ve deneyimli
gönüllü kuş gözlemcileri ta-
rafından yapıldığını ifade
ederek, "Amacımız, sulak
alanların ve su kuşu popülas-
yonlarının değişimlerini
takip etmek, gözlemlemek,
kuşların popülasyonu hak-
kında bilgi edinmek, bu veri-
ler ışığında değişen alanlarda
ne gibi önlemler alınacağını
belirlemek.Aynı zamanda bu

verilerle IUCN (Dünya Doğa
ve Doğal Kaynakları Koruma
Birliği) tarafından kuşların
koruma statüleri değerlendi-
riliyor." diye konuştu.

Geçen yıl da aynı 16 sulak
alanda sayım yaptıklarını ha-
tırlatan Yılmaz, "58 farklı
türde 350 bin civarında su
kuşu sayımı yapmıştık. Bu yıl
Eğirdir Gölü'nde elmabaş
patka ve sakarmeke gibi bazı
ördek türlerinde yoğunluk
gördük. Sayımlar hafta so-
nuna kadar devam edecek."
dedi.

"Burdur Gölü, eskisi
kadar kuş popülasyonu

barındırmıyor"
Sayımlara katılan Burdur

MehmetAkif Ersoy Üniversi-
tesi Biyoloji Bölümü Öğretim
Üyesi Prof. Dr. İskender
Gülle ise 2000'li yılların ba-
şında yaptıkları çalışmada
Burdur Gölü'nde 100 binin
üzerinde su kuşu olduğunu
tespit e�iklerini vurgulaya-
rak, "Şu anda bu sayı Burdur
Gölü'nde 10 bini bile bulmu-
yor." ifadesini kullandı.

Etrafta görülen canlıların
çeşitliliğinin ekosistemin du-
rumunun göstergesi oldu-
ğuna dikkati çeken Gülle,
"Demek ki Burdur Gölü'nde
olumsuz, ters giden bir şeyler
var. Bunu önce kuşlar hisse-
diyor. Eskisi kadar kuş popü-
lasyonu barındırmıyor
Burdur Gölü. Şu anda gide-
rek küçülen, kıyıları her yıl
değişen göl ekosistemiyle
karşı karşıyayız. Bunun sonu-
cunda da başta kuş popülas-
yonu olmak üzere önemli
değişimleri görüyoruz." de-
ğerlendirmesinde bulundu.

Kaynak: AA

Göller Yöresi'nde kış ortası
su kuşu sayımı yapılıyor

Tırdan 39 düzensiz göçmen çıktı

Silifke yoğurdu AB'den coğrafi işaret aldı

Osmaniye Bele-
diyesi müdürlükle-
rinde vatandaş istek
ve şikâyet otomas-
yonunda görev
yapan personellere
yönelik “Vatandaş
Odaklı Belediyeci-
lik, Halkla İlişkiler
ve Kurumsal İleti-
şim” eğitimi düzen-
lendi.

Basın Yayın ve
Halkla İlişkiler Mü-
dürü Bahadır
Erdem Bülbül tara-
fından verilen eği-
timde, Osmaniye
Belediyesi’nin ileti-
şim stratejisi ile ku-
rumsal iletişimde
yaşanan sorunlar ve
çözüm yolları da ele
alındı.

Osmaniye Bele-
diyesi ‘Vatandaş
Odaklı Belediyeci-
lik’ anlayışı doğrul-

tusunda istek ve ta-
leplerin en doğru
bir şekilde çözüme
kavuş tu ru lmas ı
amacıyla “Vatandaş
Odaklı Belediyeci-
lik, Halkla İlişkiler
ve Kurumsal İleti-
şim” konularında
eğitim düzenledi.

Belediye Meclis
Salonu’nda Basın
Yayın ve Halkla İliş-
kiler Müdürü Baha-
dır Erdem Bülbül
tarafından verilen
eğitimde belediye-
nin müdürlükle-
rinde vatandaş istek
ve şikâyet otomas-
yonunda görev
yapan personellere
ilk olarak kurumsal
iletişimin tarihçesi
ile belediye hizmet
sunumunda perso-
nellerin izleyeceği iş
ve işlemler üzerinde

duruldu.
Vatandaş istek

ve taleplerinin hızlı
ve en doğru bi-
çimde sonuçlandı-
rılması için
personellerin yapa-
cakları işlerinde an-
latıldığı eğitim de
Osmaniye Belediye-
si’nin iletişim strate-
jisi ile kurumsal
iletişimde yaşanan
sorunlar ve çözüm
yolları da ele alındı.

Eğitim progra-
mında bir konuşma
yapan Belediye Baş-
kan Yardımcısı Sait
Başkurt, vatandaş
istek ve taleplerinin
çözümünde perso-
nellerden daha
fazla hassasiyet gös-
termelerini bekle-
diklerini ifade e�i.

Osmaniye Bele-
diyesi’nin vatandaş

odaklı çözümler he-
defleyen, proje ve
hizmet üretebilen
bir kurum haline
geldiğini de sözle-
rine ekleyen Baş-
kurt, vatandaş

odaklı eğitimlerle
vatandaş-belediye
arasındaki konula-
rın daha hızlı çözüm
bulacağını söyledi.

Eğitim, Basın
Yayın ve Halkla İliş-

kiler Müdürü Baha-
dır Erdem Bül-
bül’ün soruları
cevaplamasıyla sona
erdi.

Kaynak: Osma-
niye Belediyesi

Bağımlılıkla Mücadele konuşuldu

Belediye personellerine halkla ilişkiler
Eğitimi verildi
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Osmaniye’nin
Düziçi ilçesinde bir
apartman daire-
sinde çıkan yan-
gında hasar oluştu.

Edinilen bilgiye

göre, Boğaziçi Ma-
hallesi Hastane So-
kakta bulunan 6
katlı bir apartma-
nın 5.katındaki dai-
reden alevlerin

yükseldiğini gören-
ler 112 Acil Çağrı
Merkezine ihbarda
bulundu.

İhbar üzerin
olay yerine itfaiye,

polis ve sağlık ekip-
leri sevk edildi.

İtfaiye ekipleri-
nin yangın merdi-
veni kullanarak
müdahale ettiği

yangın söndürülür-
ken apartman dai-
resinde büyük
hasar oluştu.

Klima motoru-
nun arıza yapması

sonucu çıktığı ön-
görülen yangınla il-
gili güvenlik
güçleri çalışma baş-
lattı.

Haber Bülteni

Apartman dairesinde korkutan yangın

Osmaniye Valisi
Dr. Erdinç Yılmaz,
şehit ailelerini ve ga-
zileri ziyaret ederek
onlara moral verdi.
Ziyaretlerde dualar
edildi, Kur’an-ı
Kerim okundu ve
şehitlerimizin aziz
hatıraları yad edildi.

Osmaniye Valisi
Dr. Erdinç Yılmaz,
şehit aileleri ve gazi-
lere yönelik ziyaret-
leri kapsamında son
olarak Şehit Jan-
darma Uzman
Çavuş Süleyman
Topal ve Şehit Pi-
yade Sözleşmeli Er

AtakanÇakır’ın aile-
leri ile Gazi Piyade
Sözleşmeli Er Meh-
met Everek’i evle-
rinde ziyaret e�i.

Z i y a r e t l e r e ,
12’nci Komando
Tugay ve Garnizon
Komutan Vekili
Albay Hakan Koca-
baş, Toprakkale
Kaymakamı Volkan
Özer ve Aile ve Sos-
yal Hizmetler İl Mü-
dürüTolgaNacar da
eşlik e�i.
Şehit Jandarma
Uzman Çavuş Sü-
leyman Topal’ın
Ailesine Ziyaret
Vali Dr. Erdinç

Yılmaz, 21 Ağustos
2012’de Şırnak’ın
Gülyazı İlçesi Alan-
cık bölgesinde mey-
dana gelen araç
kazasında şehit olan
Jandarma Uzman
Çavuş Süleyman
Topal’ın ailesini ev-
lerinde ziyaret e�i.
Ziyaret sırasında
Kur’an-ı Kerim oku-
narak şehitlerimiz
için dua edildi.

Şehidin ailesiyle
yakından ilgilenen

Vali Yılmaz, onlara
Kur’an-ı Kerim ve
Türk bayrağı takdim
e�i. Ziyaret sıra-
sında yaptığı konuş-
mada, “Aziz
Şehitlerimize olan
borcumuzu hiçbir
zaman ödeyemeyiz.
Şehitlerimizin hatı-
ralarını yaşatmak ve
ailelerinin yanında
olmak hepimizin
boynunun borcu-
dur” ifadelerini kul-
landı.

Şehidin ailesi, zi-
yaretlerinden dolayı
Vali Yılmaz ve bera-
berindeki heyete te-
şekkür e�i.
Şehit Piyade Söz-
leşmeli Er Atakan
Çakır’ınAilesine

Ziyaret
Ha k k â r i ’ n i n

Şemdinli İlçesi Te-
keli Köyü’nde, 15
Ağustos 2022’de
mayın arama tarama

faaliyetleri sırasında
silah kazası sonucu
şehit düşen Piyade
Sözleşmeli Er Ata-
kan Çakır’ın ailesi
de Vali Yılmaz’ın zi-
yaretiyle duygusal
anlar yaşadı.

Vali Yılmaz, şehi-
din fotoğrafının yer
aldığı “Vatan Size
Minne�ardır” yazılı
tabloyu, Kur’an-ı
Kerim ve Türk bay-
rağını aileye takdim
e�i. Şehit ailesiyle
sohbet edenVali Yıl-
maz, “Kapımız ve
gönlümüz şehit aile-
lerimize her zaman
açıktır. Bu vesileyle
şehitlerimize Al-
lah’tan rahmet, aile-
lerine sabır
diliyorum” dedi.
Gazi Piyade Söz-
leşmeli Er Mehmet
Everek’e Ziyaret
Vali Dr. Erdinç

Yılmaz, 4 Mart

2024’te Suriye’nin
Şeyh İlyas Bölge-
si’nde görev yapar-
ken zırhlı araçların
bakımı sırasında
kaza sonucu gazi
olan Piyade Sözleş-
meli Er Mehmet
Everek’i Türkmen
B e l d e s i ’ n d e k i
evinde ziyaret e�i.

Ziyare�e Kur’an-
ı Kerim okunarak
dualar edildi. Gazi-
miz ve ailesiyle soh-
bet eden Vali
Yılmaz, onlara
Kur’an-ı Kerim ve
Türk bayrağı hediye
e�i. Konuşmasında,
“Gazilerimizden
Allah razı olsun.
Hakları ödenmez.
Şehitlerimize ve ebe-
diyete intikal eden
gazilerimize rahmet,
haya�a olan gazile-
rimize uzun ömürler
diliyorum” dedi.

Kaynak: Valilik

Sinop'un Türkeli ilçesinde
market işleten Mehmet Çelik,
hobi olarak başladığı ahşaptan
mutfak ve süs eşyaları yapma
işini açtığı atölyesinde üretime
dönüştürdü.

İlçede 12 yıldır market iş-
letmeciliği yapan evli ve 4
çocuk babası Çelik, işinden
kalan zamanlarında 4 yıl önce
marketin deposunda açtığı
atölyede hobi amaçlı ahşaptan
mutfak ve süs eşyaları yap-
maya başladı.

İlk ürünlerini yakın çevre-
sine hediye eden Çelik, daha
sonra talepleri karşılamak için
atölyesini büyüterek üretim
yapmaya karar verdi.

Atölyesinde üre�iği ahşap
mutfak ve süs eşyalarını sata-
rak ek gelir elde eden Çelik,
AAmuhabirine, ahşaba ilgisi-
nin babası ve dedesinden gel-
diğini söyledi.

Aile olarak bu tür işlere el
yatkınlıkları bulunduğunu an-
latan Çelik, kendisinin de bu
nedenle market deposunda
atölye açtığını dile getirdi.

"Kadınlar daha
çok tercih ediyor"

İlk zamanlar hobi olarak

çeşitli eşyalar yaptığını aktaran
Çelik, "İlk zamanlar amacım
boş zamanlarımı değerlendi-
rip stres atmaktı. Şimdi bir tor-
nada ne çıkarılabilirse onu
yapabiliyorum. Çerez tabağı,
şekerlik, çay tabağı, pasta su-
numluğu, mutfak ürünleri ve
süs eşyaları gibi ahşaptan bir-
çok ürünü yapabiliyorum. Ai-
leden gelen yetenek var.
Büyük dedelerimiz bu işlerle
uğraşmışlar, bize de onlardan
kalan bir yetenek ve merak."
ifadesini kullandı.

Farklı türdeki ağaçlardan
yaptığı eşyalara özellikle ev
hanımlarının ilgi gösterdiğini
dile getiren Çelik, şunları kay-
de�i:

"Özellikle ev hanımlarının
çok ilgisi oluyor ahşap ürün-
lere. Özel günlerde, iş, doğum,
yaş günlerinde, eşlerine he-
diye yaptırmak isteyenler olu-
yor. Bay bayan fark etmiyor
ama kadınlar daha çok tercih
ediyor. Ben de gelen talepleri
karşılamaya çalışıyorum.Hem
boş zamanlarımı değerlendir-
miş oluyorumhemde aile büt-
çesine katkı sunuyorum."

Kaynak: AA

Ağrı'nın Doğubayazıt ilçe-
sinde yaşayan girişimci İbra-
him Akkurt, köyünde
kurduğu çiftlikte deve kuşu
yetiştiriciliği yapıyor.

İlçe merkezinin yakınında
bulunan Yılanlı köyünde ya-
şayan Akkurt, 25 dekarlık
alanda kurduğu çiftlikte 2023
yılında gerekli yasal izin ve iş-
lemler sonrası deve kuşu ye-
tiştiriciliğine başladı.

Ağrı Dağı manzarasına
sahip çiftlikte 159 deve kuşu
besleyen Akkurt, çiftliğin ku-
ruluş hikayesiniAA'ya anla�ı.

"Çok tepki aldım ama
kimseyi dinlemedim

ve başardım"
Akkurt, deve kuşu çiftli-

ğini ilk olarak 2001 yılında aç-
mayı planladığını ve o günden
bu yana bunun hayaliyle yaşa-
dığını söyledi.Deve kuşu üre-
timinin önemine dikkati çeken
Akkurt, "Gagası ve tırnağı ilaç
sektöründe kullanılıyor. Bu-
rayı kurarken çeşitli tepkiler
aldım. 'Bu adam kafayı yemiş,
parayı harcayacak yer bulamı-
yor, herkes burada sığır besi-
ciliği yapıyor sen neden
yapmıyorsun, bunu kime sata-
caksın, sen batmak mı istiyor-
sun?' gibi tepkiler çevremden
ve ailemden de vardı. Hiç
kimseyi dinlemedim. Bunu
başaracağıma inanıyordum.
Elhamdülillah başardım." diye
konuştu. Akkurt, deve kuşu
olmadan Sakarya'dan aldığı
yumurtalarla üretime başladı-
ğını ve sonraki süreçte farklı il-
lerden satın aldığı hayvanlarla

sayıyı artırdığını belir�i.
Çiftlikte deve kuşu sayısı-

nın zaman zaman 200'e ulaştı-
ğını ve ciddi talepler
olduğunu dile getirenAkkurt,
"Sosyal medya üzerinden pa-
zarlamasını yapıyoruz. Türki-
ye'nin bütün illerine
gönderiyoruz. Bizim buradaki
hedefimiz bunları satmak
değil, etlik ve damızlık üret-
mek. Yılda 20 bin yavru üret-
mek istiyoruz." ifadelerini
kullandı.

İşini çok sevdiğini vurgula-
yan Akkurt, devle�en destek
alarak daha fazla üretim yap-
mak istediğini kayde�i.

"Yumurtası 25 tavuk
yumurtasına denk geliyor"
İl Tarım ve Orman Mü-

dürü Mehmet Hüseyinoğlu
daAkkurt'un 2023 yılındamü-
dürlüklerinden onay alarak
deve kuşu yetiştiriciliğine baş-
ladığını söyledi.Çiftlikte dişi,
erkek, damızlık ve etlik olarak
yaklaşık 159 deve kuşu bulun-
duğunu ifade eden Hüseyi-
noğlu, "Deve kuşunun eti,
yumurtası, tüyü ve derisi çok
kıymetlidir. Eti yüzde 3 yağ
oranına sahiptir. Yumurtası da
yaklaşık 25 tavuk yumurtasına
denk geliyor. Yapılan üretim
çok kıymetli. Üreticimiz yapı-
lan yatırımın büyük bir kıs-
mını kendi emekleriyle yaptı.
İl müdürlüğü olarak biz de
bilgi, birikim ve deneyimleri-
mizle katkıda bulunmak için
elimizden gelen desteği sağla-
maya çalışıyoruz." dedi.

Kaynak: AA

Köyünde kurduğu çiftlikte
deve kuşu yetiştiriciliği yapıyor

T.C. Aile ve Sos-
yal Hizmetler Eski
Bakanı, AK Parti
Osmaniye Milletve-
kili ve TBMM İnsan
Hakları İnceleme
Komisyonu Başkanı
Derya Yanık, Ha-
sanbeyli ilçesinde
bir dizi ziyaret ger-
çekleştirdi.

İl Başkanı Meh-
met Sadi Binboğa,
Hasanbeyli İlçe Baş-
kanı Mehmet Ali
Bulanık, Hasanbeyli
Belediye Başkanı
Şevket Yumrutepe
ve teşkilat üyele-
riyle bir araya gelen
Yanık, ilçede yürü-
tülen çalışmaları ye-
rinde inceledi.

AK Parti Hasan-
beyli İlçe Başkanlı-

ğını ziyaret eden
Yanık, teşkilat üye-
leriyle bir araya ge-
lerek çalışmalar
hakkında bilgi aldı.

Burada yaptığı
konuşmada, "Teşki-
latımızın her kade-
mesiyle sahadayız
ve milletimize hiz-
met etmeye devam
ediyoruz," ifadele-
rini kullandı.

Hasanbeyli Bele-
diye Başkanlığına
da bir ziyaret ger-
çekleştiren Yanık,
Başkan Şevket
Yumrutepe ile bele-
diyenin projeleri ve
hizmetleri hak-
kında görüştü.

Yanık, "Sayın
Başkanımıza ve kıy-
metli belediye per-

sonelimize emekleri
için teşekkür ediyo-
rum," dedi.

Yanık, Hasan-
beyli Devlet Hasta-
nesi ve Hükümet
Konağı inşaatlarını
da yerinde inceledi.
Yatırımların ilçeye
önemli bir katkı
sağlayacağını belir-
ten Yanık, “Hasan-
beyli’mize yakışan,
milletimizin ihtiya-
cını karşılayacak
her hizmet için var
gücümüzle çalış-
maya devam edece-
ğiz,” dedi.

Hasanbeyli’de
esnafları ziyaret
eden Yanık, 6 Şubat
d e p r em l e r i n d e
hasar gören çarşı
merkezinde yapılan

yenileme çalışmala-
rıyla ilgili bilgi aldı.

Çarşı alanının
Çevre, Şehircilik ve
İklim Değişikliği
Bakanlığı tarafın-
dan rezerv alan ilan
edildiğini hatırlatan
Yanık, "Esnafımızın
yeni çarşıyı heye-
canla beklediğini
görmek ve Bakanlı-
ğımızın bu konu-
daki tasarrufundan
duyulan memnuni-
yeti müşahade
etmek bizleri de
mutlu e�i" dedi.

Son olarak es-
nafa hayırlı işler di-
leyen Yanık,
“Cumhurbaşkanı-
mızın liderliğinde
AK kadroların ça-
balarıyla her türlü

sorunun üstesinden
gelecek ve el birli-
ğiyle ülkemizi ya-
rınlara taşıyacağız.
Bize 22 yıldır güve-
nen ve her zaman
destekleyen esnafı-
mıza şükranlarımızı
sunuyorum” diye
konuştu.

Hasanbeyli ziya-

retlerini tamamla-
yan Yanık, ilçedeki
çalışmaların hızla
devam edeceğini
vurgulayarak, va-
tandaşların taleple-
rinin karşılanması
için gayret göstere-
ceklerini belir�i.

Gonca Deniz
Karaçam

Vali Yılmaz, şehit aileleri ve gazi
ziyaretinde bulundu

Market sahibinin hobisi ahşap
atölyesinde üretime dönüştü

Milletvekili Derya Yanık, Hasanbeyli’de
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İstanbul Teknik Üniversi-
tesi (İTÜ) Mühendislik Fakül-
tesi Çevre Mühendisliği
Bölümü Öğretim Üyesi Prof.
Dr. Orhan İnce, iklim değişik-
liği nedeniyle Arktik'te mey-
dana gelen değişimlerin
bölgenin karbon tutan değil
karbon salan bir ekosisteme
dönüşmesine yol açtığını kay-
de�i.

ABD Ulusal Okyanus ve
Atmosfer İdaresi (NOAA) veri-
lerine göre, binlerce yıldır don-
muş topraklarda
karbondioksit depolayan Ark-
tik tundrası, orman yangınları-
nın sayısındaki artışla beraber
karbondioksit kaynağına dö-
nüşmeye başladı. Kuzey kutup
bölgesindeki kara ve denizleri
kapsayan Arktik'teki değişik-
likler, yüksek hava sıcaklıkları
ve orman yangınları, büyük
karibu sürülerinin azalması ve
artan yağış miktarıyla ilişki-
lendiriliyor.

Kutup çevresi orman yan-
gınlarının yol açtığı karbon
emisyonu 2003'ten bu yana
yılda ortalama 207 milyon ton
olarak hesaplanırken Alas-
ka'da geçen yıl permafrost
(donmuş toprak tabakası) sı-
caklıkları kayıtlardaki ikinci en
yüksek seviyeye çıktı.

Hem Avrasya hem de

Kuzey Amerika Arktik bölge-
lerinde 2023-2024 kış mevsi-
minde kar birikimi
ortalamanın üzerinde seyret-
mesine rağmen geçen kış, Orta
ve Doğu Arktik Kanada'nın
bazı bölgelerinde son 26 yılın
en kısa kar sezonunu yaşadı.
Grönland Buz Tabakası kütle
kaybı, 2013'ten bu yana en
düşük seviyeyi görürken artan
sıcaklık nedeniyle tundra ye-
şilliği, 25 yıllık uydu kayıtla-
rında ikinci en yüksek
seviyeye ulaştı.

Geçen eylül ayında, Arktik
deniz buzu, 45 yıllık uydu ka-
yıtlarına göre 6'ncı en düşük
seviyeye gerilerken, eylül ayı
en düşük buz örtüsü seviyesi-
nin 18'i son 18 yılda gerçek-
leşti. Geçen ağustos ayında
buzsuz olan Arktik Okyanusu
bölgelerinin ise 1982'den bu
yana yılda 0,3 derece ısındığı
tespit edildi.

Arktik'teki yıllık hava sı-
caklıkları 1900'den bu yana
ikinci en yüksek seviyeye ula-
şırken son 9 yıl, Arktik'teki en
sıcak 9 yıl oldu. Geçen yaz,
Arktik'te kaydedilen en yağışlı
yaz olurken, ağustos ayının
başlarında yaşanan sıcak hava
dalgası Kuzey Alaska ve Ka-
nada'nın birçok bölgesinde
tüm zamanların en yüksek

günlük sıcaklık rekorlarının
kırılmasına yol açtı.

"Permafrostun çözülmesi
iklim değişikliğini

hızlandırabilir"
Prof. Dr. İnce, AA muhabi-

rine, Arktik ve Antarktik böl-
gelerinin küresel ortalama
sıcaklık artışından çok daha
hızlı ısındığını, bu durumun
sadece yerel ekosistemler
değil, küresel iklim sistemi
üzerinde de büyük etkiler
oluşturduğunu söyledi.

İklim değişikliği nedeniyle
Arktik bölgesinde karbon ve
metan depolayan permafrost-
larda çözülme meydana geldi-
ğini belirten İnce,
"Permafrostun çözülmesi, bu
gazların atmosfere salımını ar-
tırarak iklim değişikliğini hız-
landırabilir. Metan,
karbondioksi�en 25 kat daha
güçlü bir sera gazıdır." dedi.

Arktik'teki buzul erimesi ve
Grönland Buz Tabakası'ndaki
kütle kaybının küresel deniz
seviyesinin yükselmesine yol
açtığını ve bu durumun, okya-
nus ekosistemlerini ve küresel
hava sistemlerini etkileyebildi-
ğini ifade eden İnce, hızlı iklim
değişikliğinin Arktik ekosis-
temlerinde büyük değişiklik-
lere neden olduğunu ve soğuk
iklimlere adapte olmuş hayvan

türlerinin popülasyonlarında
azalmalar gözlemlendiğini ak-
tardı.

Kutuplardaki iklim deği-
şikliği etkisinin küresel iklim
sisteminde geri besleme dön-
güleri başla�ığını ve sera gazı
salımını artırarak küresel ısın-
mayı hızlandırdığını anlatan
İnce, bu döngülerin küresel
iklim politikasının ve uluslar-
arası işbirliğinin önemini artır-
dığını dile getirdi.

Arktik tundrasının karbon
depolayan bir ekosistemden
karbon salan bir ekosisteme
dönüşmesini iklim değişikliği-
nin en belirgin ve dramatik et-
kilerinden biri olarak
nitelendiren İnce, şöyle devam
e�i:

"Bu dönüşüm, sıcaklık ar-
tışları, permafrost çözülmesi,
orman yangınları ve metan sa-
lımı gibi faktörlerle hızlan-
maktadır. Sıcaklıkların
artmasıyla permafrostun çö-
zülmesi, bu gazların atmosfere
salımına neden olur, bu da kü-
resel ısınmayı hızlandıran bir
geri besleme döngüsü oluştu-
rur. Arktik çevresinde orman
yangınlarının artışı, organik
materyalin hızlı şekilde yakıl-
masına yol açmaktadır. Yan-
gınlar sırasında salınan
karbondioksit, doğrudan kar-
bon kaynağına dönüşümü hız-
landırır ve yangınlar
permafrostu ısıtarak çözülme
hızını artırır, bu da daha fazla

karbonun serbest kalmasına
neden olur. Permafrost çözül-
mesi, metan salımını da artırır
ve metan atmosfere salındı-
ğında kısa vadede büyük
ısınma etkisi yaratır. Artan sı-
caklıklar, Arktik bölgesindeki
yağış rejimlerini ve kar örtü-
sünü de etkiler. Yağmurun art-
ması, erken kar erimesine yol
açar ve bu da permafrostun çö-
zülmesini hızlandırır. Değişen
kar örtüsü, bitki örtüsünün fo-
tosentez kapasitesini olumsuz
etkileyerek karbon depola-
mayı azaltır. Bu etmenler, Ark-
tik tundrasının karbon
depolayan bir ekosistemden
karbon salan bir ekosisteme
dönüşmesine neden olmuş-
tur."

İnce Arktik tundrasının
karbon kaynağına dönüşmesi-
nin, küresel ısınmaya, ekosis-
tem bozulmalarına ve
biyoçeşitlilik kayıplarının yanı
sıra deniz seviyesi yükselmesi
ve yerel su kaynaklarının kir-
lenmesi gibi ek olumsuz so-
nuçlara da yol açabileceği
uyarısında bulundu.

Arktik'teki değişimler
küresel iklim sistemini

de etkiliyor
Arktik'teki iklim değişikli-

ğinin, sadece bölgesel değil,
küresel iklim sistemi üzerinde
de geniş kapsamlı etkiler oluş-
turduğunun altını çizen İnce,
bölgedeki ısınmanın, küresel
hava akımlarını ve atmosfer

dinamiklerini değiştirebildi-
ğini, jet akımını zayıflatabildi-
ğini ve böylece daha düzensiz
hava akımlarına yol açarak
aşırı hava olaylarının sıklığını
artırabildiğini belir�i.

Arktik tundrasındaki kar-
bon salımında yaşanabilecek
olası artışlarla beraber karşıla-
şılabilecek senaryoları değer-
lendiren İnce, sözlerini şöyle
tamamladı:

"Arktik'teki permafrost çö-
zülmesi, sera gazı salımlarını
artırarak atmosferdeki gaz
konsantrasyonlarını yükseltir
ve bu da küresel ısınmayı hız-
landırır. Bu süreç, iklim mo-
dellerine göre küresel
sıcaklıkların 2 derece veya
daha fazla artmasına yol aça-
bilir. Bu tür olaylar, özellikle
karasal soğuma dalgaları,
sıcak hava dalgaları, şiddetli
fırtınalar ve kuraklık gibi fela-
ketlere yol açabilecek hava ko-
şullarının sayısını artırabilir.
Tarım, su kaynakları ve altyapı
üzerinde küresel tehditler olu-
şabilir. Arktik bölgesindeki bu-
zulların erimesi, deniz
seviyelerinin yükselmesine
neden olur ve kıyı bölgele-
rinde büyük tahribata yol aça-
bilir. Küresel deniz seviyesinin
1-3 metre yükselmesi, milyon-
larca insanın yerinden edilme-
sine, kıyı erozyonuna ve tarım
alanlarının kaybına yol açabi-
lir."

Kaynak: AA

İklim değişikliği karbon deposu Arktik tundrasını
orman

karbon kaynağına dönüştürdü
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Türkiye Atıcılık ve
Avcılık Federas-
yonu Başkanı
Murat Kocakaya,
O s m a n i y e ’ d e
önemli temaslarda
bulundu.
Osmaniye Gençlik
ve Spor İl Müdürü
Yusuf Çebi’yi ma-
kamında ziyaret
eden Başkan Koca-
kaya, ardından No-
hu�epe Atış
Poligonu’nda ince-
lemelerde bulundu.
Poligonun mevcut
durumu değerlen-
dirilirken, geliştiril-
mesine yönelik
yapılabilecek proje-
ler üzerinde görüş
alışverişi yapıldı.
Osmaniye Atıcılık
veAvcılık İl Temsil-
cisi Faruk Dolar, zi-
yare�e ildeki

lisanslı sporcular ve
derece elde eden
başarılı atıcılar hak-
kında detaylı bilgi
verdi.
Başkan Kocakaya,
sporcuların perfor-
manslarını artırmak
için altyapının güç-
l end i r i lmes in in
önemini vurguladı.
Ziyaretin bir diğer
önemli gündem
maddesi, Osmani-
ye’de gençlerin
spora daha aktif ka-
tılımını sağlamak
için kurulması
planlanan havalı si-
lahlar poligonu
oldu.
Başkan Kocakaya,
bu tesisin bölge için
bir cazibe merkezi
olacağını belirterek
şunları söyledi:
“Sadece tesis yatı-

rımları değil, aynı
zamanda antrenör
sayısının artırılması
da büyük önem ta-
şıyor. Her sporcuya
ulaşabilecek bir sis-
tem kurarak gençle-
rimizin bu alandaki
başarılarını sürdü-
rülebilir hale getir-
meliyiz”
Ziyaret sırasında
sporculara yönelik
eğitimlerin artırıl-
ması ve yerel yete-
neklerin keşfi için
çeşitli öneriler de
gündeme geldi.
Federasyon ve yerel
yönetim iş birliğiyle
Osmaniye’nin atıcı-
lık ve avcılık spor-
larında örnek bir
şehir haline gelmesi
için adımlar atıla-
cağı ifade edildi.

Kaynak: GSİM

Güven Çayyolu Cerrahi
Tıp Merkezi Kulak Burun
Boğaz Baş ve Boyun Cerrahi-
sinden Prof. Dr. Rauf Oğuz-
han Kum, kış aylarında sıkça
görülen üst solunum yolu en-
feksiyonlarının tedavisinde
bağışıklık sisteminin güçlendi-
rilmesinin önemine dikkati
çekti.TıpMerkezinden yapılan
açıklamaya göre, kış aylarında
grip, soğuk algınlığı ve tonsilit
gibi hastalıkların yaygınlaşı-
yor. Özellikle çocuklarda "ba-
demcik iltihabı" adıyla bilinen
"akut tonsilit" yüksek ateş,
yutkunmada güçlük, boğaz
ağrısı ve halsizlik belirtilerini
veriyor.

Açıklamada görüşlerine
yer verilen Kum, tonsil adı ve-
rilen bademciklerin mikrop-
ları yakalayarak vücudun
mikroplarla mücadelesinde
önemli rol oynadığını belir�i.

Kum, tonsillerin bazı mik-
ropları tutamayabileceğini
kaydederek, “Bu gibi durum-
larda da bademciklerin kızarı-
yor ve iltihaplanıyor. Özellikle
çocuklarda çok sık gördüğü-
müz akut tonsilit, tükürük,
burun ve boğaz sıvıları gibi
vücut sıvılarıyla, yakın te-
masla, solunum yolundan
hava yoluyla çıkan damlacık-
lar yoluyla kolayca bulaşabili-
yor." ifadelerini kullandı.

Enfeksiyonun kreş gibi
ortak alanlarda kolayca bula-
şabildiğine dikkati çeken
Kum, tanı ve tedavi sürecinin
aksatılmaması gerektiği uyarı-
sında bulundu.

Kum, yüksek ateş, yutkun-
mada zorluk, halsizlik, bo-
ğazda ağrı, eklem ağrıları ve
iştahsızlığın en belirgin belirti-
ler arasında yer aldığını akta-
rarak, steril bir çubukla alınan
salgı örneği ve fizikmuayenesi
sonucunda tanının kolayca
konulabileceğini vurguladı.

Evde iyileşme sürecinde
alınması gereken önlemlere
dikkati çeken Kum, "Burada
önemli olan evde iyileşme sü-
resi boyunca bağışıklık siste-
mini güçlendirmeye çalışmak.
Yeterli sıvı alımı, sağlıklı bes-
lenme ve iyi bir uyku düzeni
bu anlamda çok önemlidir."
açıklamasında bulundu.

Kum, halk arasında boğaz
akıntısı olarak da bilinen fa-
renjit hakkında da uyarılarda
bulunarak, akut farenjitin sık-
lıkla boğazda ağrı, kuruluk,
yutma güçlüğü ve ateş şika-
yetlerine yol açtığını ifade e�i.

Vücu�a halsizlik, kırgınlık,
yemek yemede zorlanma ve
öksürüğün de görülen diğer
belirtiler arasında yer aldığını
belirten Kum, şu değerlendir-
mede bulundu:

"Kronik farenjitin belirtileri

daha hafif hisse-
dilmekle beraber
süreklidir. Hasta-
nın şikayetleri
uzun zamandır
s ü rm e k t e d i r .
Burun tıkanıklı-
ğına bağlı ağızdan
nefes alma, alerji
ya da sinüzit so-
nucu oluşan geniz
akıntısıyla sürekli
boğaz temizleme
ve bazen de
zaman reflü kro-
nik farenjit tablo-
suna neden
olabilir. Sık tekrar
eden boğaz enfek-

siyonları iş gücü kaybı hayata
kalitesinde düşmeye neden
olur.”

Kum, çocuklarda sık boğaz
enfeksiyonuna bağlı bademcik
enfeksiyonlarında dikkatli
olunması gerektiğine vurgu
yaparak, “Bu enfeksiyonlar
kalpte ve böbrekde tahribata
yol açabilen romatizmal hasta-
lıklara neden olabilir. Bu ne-
denle çocuklarda sık geçirilen
bademcik enfeksiyonlarında
uygun endikasyonlarda ba-
demcik ameliyatı yapmak ge-
rekebilir." değerlendirmesinde
bulundu.

Farenjit rahatsızlığının şid-
detine göre farklı tedavi yön-
temleri uygulandığına dikkati
çeken Kum, viral farenjitin
kendi kendine geçebildiğini,
bakteriyel farenjitin ise antibi-
yotik tedavisi ile ancak geçe-
bildiğini kayde�i.

"Bağışıklığı güçlendire-
cek takviyeler önemli"
Kum, farenji�en korun-

mada alınabilecek önlemlere
dikkati çekerek, şu tavsiye-
lerde bulundu:

"Sigara ve alkol tüketimin-
den kaçınmak, dengeli beslen-
mek, kaliteli ve düzenli uyku
rutini oluşturmak, ortam ha-
vasını nemlendirmek, çevresel
tahriş edicilerden uzaklaşmak
sağlığınızı korumak için
önemli adımlardan. Bol sıvı
tüketerek (özellikle ılık su) bo-
ğazdaki kuruluk azaltılabilir.
Eğer beş günden daha uzun
süredir rahatsızlığınız devam
ediyor ve buna yüksek ateş de
eşlik ediyorsa doktora başvur-
manız çok önemli. Bu süreçte
bağışıklığınızı güçlendirici de
takviyeler de alabilirsiniz."

Kum, bulaşıcı solunum
yolu hastalıklarının hayat ka-
litesini kolayca düşürebildi-
ğine değinerek, "Bununla ilgili
yapmanız gereken şeylerin en
başında aşı olmak geliyor.
Bahse�iğimiz bulaşıcı hasta-
lıklara karşı en etkili yöntem
olan aşı iyi bir korunma yön-
temidir. Bu mevsimde özel-
likle bu yöntemi tavsiye
ediyoruz." değerlendirme-
sinde bulundu.

Özellikle kronik hastalığı
olan çocuk ve yetişkinlerin
doktor gözetiminde aşıya yön-
lendirilmesi gerektiğini akta-
ran Kum, "Elleri sık sık
yıkama, maske kullanmaya
çalışmak, mesafeyi korumak,
yüzeyleri temiz tutmak da bu
hastalıklar için en az sağlıklı
beslenme, bol sıvı tüketmek ve
uyku kadar önemli. Hastalığı
bulaştırmamak için bu süreçte
evde kalarak istirahat etmek
en mantıklı önlem olacaktır."
önerilerini yaptı.

Kaynak: AA

Mevsimsel salgınlara
ilişkin değerlendirme

Zafer Partisi Os-
maniye Merkez İlçe
Başkanı Mehmet
İba, Genel Başkan-
ları Prof. Dr. Ümit
Özdağ’ın tutuklan-
masına ilişkin açık-
lamalarda bulundu.

İba, Özdağ'ın tu-
tuklanmasının hu-
kuksuz olduğunu
ve bu durumu
kabul etmediklerini
belirterek, Zafer
Partisi'nin ve Öz-
dağ'ın çizdiği yolun
doğru olduğunu
vurguladı.

İba, açıklama-
sında, "Terörist başı,
bebek katilinin öz-
gürlüğünün konu-
şulduğu, adına da
devlet aklı denilen
süreçte, Sayın Genel

Başkanımız Prof.
Dr. Ümit Özdağ’ın
Cumhurbaşkanına
hakaret e�iği gerek-
çesiyle gözaltına
alınması, ardından
seçilen sosyal
medya paylaşımları
ile halkı kin ve düş-
manlığa sevk suçla-
m a s ı y l a
tutuklanması kabul
edilir bir durum de-
ğildir" dedi.

İba, Zafer Parti-
si’nin adaletin sağ-
lanması için elinden
geleni yapacağını
ifade ederek,
"Hukuk hiçbir irade
ve kesimin sopası
olarak kullanılma-
malıdır. Biz Zafer
Partililer, devletin
ölmemesi için bu

süreci yakından
takip edeceğiz.
Adaletin tesis edil-
mesi için ne gereki-
yorsa yapacağız"
dedi.

Zafer Partisi
Başkanı, tarihsel bir
hatırlatma da yapa-
rak, Fatih Sultan
Mehmet’in "Kadıyı
satın aldığın gün
adalet ölür. Adalet
öldüğü gün dev-
le�e ölür" sözlerini
hatırla�ı ve adale-
tin bozulmasının
devleti de çökertme
riski taşıdığını be-
lir�i.

İba, Osmani-
ye’deki siyasi parti
temsilcilerine, sivil
toplum kuruluşla-
rına ve destek

veren tüm vatan-
daşlara teşekkürle-
rini ileterek,
"Özdağ’ı alarak
bize gözdağı vere-
ceğini sananlar
büyük bir yanılgı
içindeler. Bu yanlış,

ilerleyen zaman-
larda kendilerini
zor durumda bıra-
kacaktır" dedi.

Son olarak, "Ne
mutlu Türk'üm di-
yene!" diyerek söz-
lerini tamamlayan

İba, Zafer Parti-
si'nin Türk milleti-
nin yanındaki
duruşunu kararlı-
lıkla sürdüreceğini
belir�i.

Kaynak: Zafer
Partisi

İba’dan Ümit Özdağ’ın tutuklanmasına tepki

Osmaniye Bele-
diyesi ve Gençlik
ve Spor İl Müdür-
lüğü işbirliğinde
düzenlenen “Tatil
sporla daha güzel”
kursları başladı.

Öğ r e n c i l e r i n

yarı yıl tatilini daha
verimli ve sporla iç
içe geçirmeleri için
düzenlenen kurslar
ii hafta boyunca
devam edecek.

Belediyeden ko-
nuyla ilgili yapılan

açıklamada, “Bele-
diyemiz Gençlik ve
Spor Hizmetleri
Müdür lüğümüz
bünyesinde “Tatil
sporla daha güzel”
sloganıyla açılan ve
iki hafta sürecek

olan kurslarımız
öğrencilerimizin
yoğun ilgisi ve ka-
tılımı ile başladı.
Futbol, dart, bocce,
kort tenisi, gele-
neksel okçuluk,
dağcılık, oryanti-

ring ve halk oyun-
ları kursu ile spor
tırmanış eğitimleri-
miz yarı yıl tatili
süresince devam
edecektir”

Açıklamada ay-
rıca, çocukların gü-

venli bir şekilde
kurslara gelip git-
meleri için 13 ayrı
noktadan servis
hizmeti sunulacağı
da aktarıldı.

Mehmet Ali
Ulugöl

Atıcılık Federasyonu Başkanı Kocakaya, Osmaniye’de

İki kurum bir oldu, sporda buluştu

Osmaniye AK
Parti Milletvekili
Seydi Gülsoy ve be-
raberindeki heyet,
DevletHastanesinde
bir dizi inceleme ve
ziyaretlerde bu-
lundu.

Gülsoy, ziyare-
tinde hasta ve hasta
yakınları ile sohbet
ederek geçmiş olsun
dileklerini ile�i.

Sağlık Müdürü
Dr.Fevzi Yavuzyıl-
maz veHastane Baş-

hekimi Uz.Dr.Mür-
sel Koçer den bilgi
alan Gülsoy, çalış-
malarında başarı di-
l e d i . G ü l s o y ,
incelemelerinin ar-
dından ve hastanede
görevli uzman he-

kimlerle bir araya
gelerek sohbet e�i.

Sağlık hizmetinin
ihmale gelmediğini
bu anlamda başarılı
bir çalışmanın ancak
ekip ruhu ile birlik
beraberlik içerisinde

mümkün olabilece-
ğini ifade eden Gül-
soy, Osmaniye
Devlet Hastanesinin
her geçen gün kad-
rosunu güçlendir-
meye devam e�iğini
aktardı.Hastanenin

bölge hastanesi gibi
hizmet verdiğine
dikkat çeken Gül-
soy, başka illere
hasta sevkinin en
aza indirildiğini söz-
lerine ekledi.

Özlem Balta

Milletvekili Seydi Gülsoy, devlet hastanesini ziyaret etti
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